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Enkel fråga - Elsparkcyklar 
På kort tid har Gävle kommun blivit med elsparkcyklar som tyvärr ibland ligger 
slängda både på trottoarer som begränsar framkomligheten liksom i parker 
och i skogar. Det är en nedskräpning som är ett nytt inslag i miljön i Gävle 
kommun. 

Rätt använda är naturligtvis elsparkcyklar ett bra sätt att ta sig fram för många 
men ligger de slängda huller och buller så är det såväl nedskräpning som en 
olägenhet för funktionshindrade att komma fram.  

Företaget i fråga har enligt uppgifter i media inte sökt tillstånd för 
markanvändning av Gävle kommun – eller andra fastighetsägare som kan 
beröras. Det vore ju mer än rimligt och önskvärt att det företag som vill 
använda kommunens mark också söker tillstånd och betalar för det.  

Att ordna uppställning av elsparkcyklarna borde vara ett minimikrav liksom att 
företag tar reda på de slängda cyklarna som ligger huller och buller. Polisen 
har i media uppmanat Gävle kommun att polisanmäla företaget för att de ska 
kunna agera. 

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens 
ordförande Åsa Wiklund Lång (S) följande:  

- Avser Gävle kommun att polisanmäla företaget för att få ordning och reda i 
stadsmiljön? 
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